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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Lieģi 

 
11.03.2025. Nr. 3 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 11. martā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2025. gada 11. martā plkst. 15:09 
Sēde slēgta plkst. 17:25 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Laila Roga, Linards Tiļugs 
Attālināti: Andris Jefimovs 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Ģirts Osis, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Eva Mahta, Mairita Krētaine, 
Aigars Evardsons, Velta Feodorova, Ginta Kampare 
Attālināti: Juris Grasmanis, Madara Jansone 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Aivars Galeckis, Aivars Priedols 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Audioieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv  
 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Informācija par lēmumprojektu: “Par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water 
Quality Monitoring of the Wartaja River" 

2. Informācija par lēmumprojektu: “Nolikums "Naudas balvu piešķiršanas kārtība 
Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu izglītojamajiem" 

 

http://www.dkn.lv/
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Papildus jautājumi:  

3. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu direktoru/ vadītāju, 
vietnieku un pedagogu darba samaksas un sociālo garantiju nolikuma 
apstiprināšanu 

4. Par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality Monitoring of the Wartaja 
River" 

5. Informācija par lēmumprojektu "Par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” 
projektā". 

 
 

Komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs informē par papildus jautājumiem. 

 
Andrejs Radzevičs iesniedz 1. priekšlikumu:  
 

Iekļaut darba kārtībā 3. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/235 "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu direktoru/ vadītāju, 
vietnieku un pedagogu darba samaksas un sociālo garantiju nolikuma 
apstiprināšanu"). 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs,) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

1. priekšlikums pieņemts. 
 

Andris Jefimovs balsojumā nav, jo nav vēl reģistrējies komitejas sēdē. 
 
 
Andrejs Radzevičs iesniedz 2. priekšlikumu:  
 

Iekļaut darba kārtībā 4. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/246 "Par 
Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality Monitoring of the Wartaja 
River"") 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs,) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

2. priekšlikums pieņemts. 
 

Andris Jefimovs balsojumā nav, jo nav reģistrējies komitejas sēdē. 
 
Andrejs Radzevičs iesniedz 3. priekšlikumu:  
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Iekļaut darba kārtībā 5. punktu (darba kārtības jautājums  "Informācija par 
lēmumprojektu "Par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” projektā".") 

 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs,) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

3. priekšlikums pieņemts. 
 

Andris Jefimovs balsojumā nav, jo nav reģistrējies komitejas sēdē. 
 
 
 
Andrejs Radzevičs iesniedz 4. priekšlikumu:  

Darba kārtības jautājumus Nr.4. un Nr.5. izskatīt kā Nr.1.un Nr.2.jautājumu. 

 
Mutiski vienojas, ka atbalstot šo priekšlikumu, no esošās darba kārtības būtu 
izslēdzams 1.jautājums. 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs, Andris Jefimovs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

4. priekšlikums pieņemts. 
 
 

 
 
 

1.§ 
Informācija par lēmumprojektu: “Par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water 

Quality Monitoring of the Wartaja River" 
 

Izslēgts no darba kārtības. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
4.§ 
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Par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality Monitoring of the 
Wartaja River" 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 04m 35s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu “Par Priekules vidusskolas dalību 
projektā "Water Quality Monitoring of the Wartaja River". 
  

Madara Jansone Ziņo par Priekules vidusskolas dalību projektā "Water Quality 
Monitoring of the Wartaja River. 
 

Andrejs Radzevičs Aicina Madaru Jansoni sniegt atbildes uz lēmumprojekta 
saskaņošanas plūsmā uzdotajiem juriskonsulta jautājumiem par: 

- līguma parakstīšanu, 
- līguma priekšfinansējumu, 
- finansējuma apliecinājumu no Eiropas Savienības fondiem, 
- līguma pielikumiem. 

Madara Jansone Sniedz atbildes/skaidrojumus par noslēgto līgumu, esošo un 
nepieciešamo finansējumu, un līguma pielikumiem. 
 

Aigars Evardsons - Izsaka Priekules vidusskolas direktorei aizrādījumu par 
noslēgto līgumu bez domes lēmuma; 

- Aicina Izglītības pārvaldi informēt skolas par šādiem 
gadījumiem, kad tās realizē projektus. 
 

Madara Jansone Sniedz skaidrojumu par radušos situāciju. 
 

Ģirts Osis  
Andrejs Radzevičs 

Norāda veicamos precizējumus lēmuma projekta finansējuma 
procentu sadaļā un iekļauj informāciju par līguma noslēgšanas 
datumu. 
 

Ginta Kampare Aicina Madaru Jansoni sazināties ar Ingu Sedolu par līdzīga projekta 
virzīšanu (dalību projektā “Shrek kids – swamp inhabitants”) un 
veicamajiem labojumiem lēmumprojektā. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt ar labojumiem lēmuma projektā "Par Priekules 
vidusskolas dalību projektā "Water Quality Monitoring of the 
Wartaja River"" un virzīt uz Finanšu komitejas sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 20m 15s 
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5.§ 
Informācija par lēmumprojektu "Par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” 

projektā" 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 20m 16s 
 

Andrejs Radzevičs  - Piesaka darba kārtības jautājumu “Informācija par 
lēmumprojektu "Par dalību “Shrek kids – swamp inhabitants” 
projektā"". 

- Ziņo par lēmumprojektu, kas tiek virzīts uz domes sēdi. 
- Aicina projekta atbildīgo ņemt vērā Iekšējā audita daļas 

vadītāja Aigara Evardsona iepriekš līdzīga projekta realizācijā 
izteikto aizrādījumu (noslēgts līgums bez domes lēmuma). 

- Informē par veicamajiem precizējumiem lēmuma projekta 
finansējuma procentuālajā sadaļā. 

  
 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs) 

NOLEMJ: 

1.  Jautājums izskatīts; 
2. Atbalstīt ar labojumiem lēmuma projektā "Par dalību 
“Shrek kids – swamp inhabitants” projektā" un virzīt uz 
Finanšu komitejas sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 21m 49s 
 
 

2.§ 
Informācija par lēmumprojektu: “Nolikums "Naudas balvu piešķiršanas kārtība 

Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu izglītojamajiem" 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 21m 52s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu “Informācija par lēmumprojektu: 
“Nolikums "Naudas balvu piešķiršanas kārtība Dienvidkurzemes 
novada izglītības iestāžu izglītojamajiem". 
  

Ginta Kampare - Ziņo par  
- nolikuma "Naudas balvu piešķiršanas kārtība 

Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu izglītojamajiem” 
projektu; 

- lēmuma projektu, kas tiek virzīts lietvedības sistēmā 
saskaņošanas plūsmā. 

- atbild uz jautājumiem, kas lēmumprojekta saskaņošanas plūsmā 
ir uzdoti. 
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Andrejs Radzevičs Aicina Gintu Kampari precizēt/ diskutēt par lēmumprojekta 
saskaņošanas plūsmā uzdotajiem jautājumiem. 
 

Ginta Kampare 
 
 

Sniedz skaidrojumu par nolikuma projektā ietverto un saskaņošanas 
plūsmā izteiktajiem komentāriem. 
 
Diskusija ar Lailu Rogu, Linardu Tiļugu un Aigaru Evardsonu par 
ierosinājumiem nolikuma projektā. 
 

Andrejs Radzevičs - Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro par nolikuma 
izskatīšanas un pieņemšanas gala termiņu. 

- Aicina un diskutē par nolikuma projekta izskatīšanu nākošajā 
Izglītības un sporta komitejas sēdē, piesaistot arī Sporta 
pārvaldi un citus.  

- Diskusija, kurā piedalās Ginta Kampare, Aigars Evardsons. 
 

 

Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumus:  

1. Atlikt jautājuma izskatīšanu;  
2. Nodot atkārtotai sagatavošanai Izglītības pārvaldei un Sporta pārvaldei, 

iesaistot Finanšu daļu, lai samazinātu birokrātiju. 
 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 55m 54s 
 
 

3.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu direktoru/ vadītāju, 

vietnieku un pedagogu darba samaksas un sociālo garantiju nolikuma 
apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 56m 00s 
 

Andrejs Radzevičs  Piesaka darba kārtības jautājumu “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības izglītības iestāžu direktoru/ vadītāju, vietnieku un 
pedagogu darba samaksas un sociālo garantiju nolikuma 
apstiprināšanu”.  

Eva Mahta  Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu 
direktoru/ vadītāju, vietnieku un pedagogu darba samaksas un 
sociālo garantiju nolikuma projektu. 
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Aigars Evardsons norāda uz sagatavoto finanšu dokumentu riskiem pašvaldībai, kas 
varētu rasties pēc pašvaldību vēlēšanām, ja finanšu līdzekļu apjoms netiks samazināts. 
[audioieraksts no 01h 32m 06s līdz 01h 34m 47s] 

 

 Izteiktie ieteikumi: 
1. Jānosaka, vai Pensijā aiziešanas pabalsts pienākas visiem darbiniekiem un kā 

tas ietekmē motivāciju palikt darbā. 
2. Rentgena apskates izmaksas: nepieciešama precizitāte attiecībā uz datu 

interpretāciju un uzglabāšanas izmaksām. 
3. Izglītības līgumi: jānosaka, vai pašvaldības apmaksātām mācībām jābūt 

saistītām ar noteiktu atstrādes periodu. 
4. Deputāti aicināja izvērtēt, vai piemaksas tiek izmantotas pareizi un vai tās 

nerada nevienlīdzību starp amatiem. 
5. Pievērsties jautājumam par darbinieku sociālo drošību un ilgtermiņa 

risinājumiem. 
 

Deputāti norādīja, ka esošais regulējums ir nepilnīgs un nepieciešami labojumi, lai 
nodrošinātu skaidrību un taisnīgumu, trūkst skaidru risinājumu un priekšlikumu. 
 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  nav 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

NOLEMJ: 

Lēmuma projekts "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
izglītības iestāžu direktoru/ vadītāju, vietnieku un pedagogu 
darba samaksas un sociālo garantiju nolikuma 
apstiprināšanu" nav atbalstīts. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 35m 49s 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 

Galvenie diskusijas punkti: 
- Noteikumi nav skaidri atrunāti, izmaiņas rada neapmierinātību. Skolotāji 

pabalstus saņem tikai pēc mācību gada beigām. 
- Deputāti norāda uz nepieciešamību palielināt atalgojumu pašvaldības pedagogu 

vidū, jo tas ilgstoši nav audzis. Juristu piesaistei piedāvā konkurētspējīgas algas, 
kamēr pedagogu atalgojums balstās uz mērķdotācijām. 

- Mutiski izteikts priekšlikums darbiniekiem ar 5 gadu stāžu piešķirt finansiālu 
atbalstu, nevis tikai simbolisku apsveikumu. Radās jautājumi par apmaksāto 
atvaļinājuma dienu skaita samazināšanu laulību gadījumā. 

- Deputāti kritizē izdevumus, piemēram, zāles pļaušanai, un norāda uz neefektīvu 
resursu sadali. 

- Nav skaidrs, kādu nostāju arodbiedrība paudusi un vai tā ir oficiāli sniegusi savu 
viedokli. 


